

Besluitenlijst Presidium

Datum	06-05-2026
Tijd	19:00 - 20:30
Locatie	Commissiekamer Sint Jorisstraat
Voorzitter	Judith Keijzers-Verschelling
Griffier	Mark van Oosterwijk
Aanwezigen	Daan Goutziers, Fons Peeters, John Vervoort, Joris van de Loo, Frans van Krieken en Rob Brekelmans (gemeentesecretaris)

1 **Opening en vaststelling agenda**

De voorzitter opent de vergadering en meldt de afwezigheid van Luuk van Straten (PRO/Sociaal Progressief Oirschot). **John Vervoort** vervangt hem.

Daan Goutziers vraagt naar de bestaande afspraken over vervanging in het presidium. Is het nodig om een vaste vervanger aan te wijzen? **Afspraak:** alle raadsleden mogen hun fractievoorzitter vervangen in het presidium.

2 **Mededelingen**

geen

3 **Besluitenlijst en actielijst presidium 3 februari 2026**

Besproken

Abusievelijk ontbreken de actiepunten 76-78 op de agenda. Deze worden opnieuw toegevoegd en krijgen 2 juni 2026 als afdoeningsdatum (met uitzondering van 76, actiepunt is afgewerkt).

Besluit:

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 **Raadsplanning en agenderingsverzoeken**

Besproken:

Rob Brekelmans geeft aan dat beeldvormende en richtinggevende sessies in juni over stedenbouwkundig plan De Klep niet haalbaar zijn. Deze kunnen pas in september plaatsvinden.

John Vervoort dringt aan op spoedige afronding van het IHP met het oog op inschrijvingen voor de komende schooljaren op (o.a.) De Beuk.

Besluiten:

Het presidium:

- Plant de volgende raadsvoorstellen in op de bijbehorende raadsvergaderingen, zonder voorafgaande agendering tijdens een raadsbijeenkomst:
 - Herstelbesluit bestemmingsplan Stapakker/Oude Grintweg 59a – 26 mei
 - Aanpassing GRSK – 26 mei
 - Concept begrotingen verbonden partijen – 26 mei
 - Verantwoording vergoeding fractieondersteuning 2025 – 23 juni
 - APV – 23 juni
 - Concept begroting GGD – 23 juni
 - Aanwijzing collegelid voor algemeen bestuur WSD – 26 mei
- Plant een beeldvormende sessie over Actualisatie IHP op dinsdag 9 juni (45 min)
- Plant een richtinggevende sessie over Actualisatie IHP op dinsdag 16 juni (60 min)
- Stemt ermee in de bijbehorende sessieformulieren in het presidium van 2 juni te bespreken;
- Plant een beeldvormende sessie over Stedenbouwkundig plan De Klep op dinsdag 8 september (45 min);

Oirschot

- Agendeert een richtinggevende sessie over Stedenbouwkundig plan De Klep op dinsdag 15 september (60 min.)
- Stemt ermee in om de bijbehorende sessieformulieren in het presidium van 1 september te bespreken;
- Stemt ermee in de onderwerpen ambitieus en monitoring woningbouw te plannen voor de raadsbijeenkomst van 15 september
- Stemt ermee in om het onderwerp actuele woningbouwprojecten vanuit het startprogramma los te koppelen van de onderwerpen ambitieus en monitoring woningbouw en dit onderwerp te agenderen voor dinsdagavond 30 juni;
- Stemt ermee in de besluitvorming over het Masterplan Boterwijk/Den Heuvel door te schuiven naar de raadsvergadering van 27 oktober 2026. De eerder geplande beeldvormende sessie over dit onderwerp gaat onverkort door;
- Biedt leden van de Kerngroep Inwonerparticipatie Boterwijk/Den Heuvel de keuze tussen Oirschots Podium (voor de zomervakantie) of inspreken over het raadsvoorstel in oktober. Een Oirschots Podium over het raadsvoorstel is niet mogelijk;
- Stemt in met het verzoek van Vereniging Nieuwe Politiek en plant een Oirschots Podium over inspreken bij raadsbijeenkomsten op dinsdag 19 mei;
- Stemt in met het verzoek van de inwoner en plant een Oirschots Podium over de onveilige verkeerssituatie in Spoordonk op dinsdag 2 juni;
- Stemt in met het verzoek van de inwoner en plant een Oirschots Podium over problemen met de uitstoot van hout gestookte kachels op dinsdag 9 juni;

5 Agenda's raadsbijeenkomsten 12 en 19 mei en 2 juni

Besluiten:

Het presidium:

- Annuleert de raadsbijeenkomst op dinsdag 12 mei;
- Agendeert voor deze avond twee onderwerpen vanuit het startprogramma: het reglement van orde en de inzet van raadsinstrumenten;
- Stelt de agenda van de raadsbijeenkomst van dinsdag 19 mei vast, met dien verstande dat het Oirschots Podium over Boterwijk/Den Heuvel mogelijk niet door gaat. De griffie neemt hierover contact met de aanvragers op (**actiepunt 79**)
- Stelt de opzet van de sessie inspreken bij raadsbijeenkomsten van (Oirschots Podium);
- Stelt de opzet van de actuele financiële stand van zaken (beeldvorming) vast;
- Stelt de agenda van de raadsbijeenkomst van dinsdag 2 juni vast;
- Stelt de opzet van de sessie onveilige verkeerssituatie Spoordonk vast (Oirschots Podium).

6 Vaststellen agenda besluitvormende raadsvergadering van 26 mei

Besluiten:

Het presidium agendeert de volgende hamerstukken voor de raadsvergadering van 26 mei:

- Zienswijze wijziging Gemeenschappelijke regeling Samenwerking Kempengemeenten;
- Begrotingswijziging met nummer 6 ten behoeve van de OZB-compensatieregeling
- Zienswijzen ontwerpbegrotingen 2027 Verbonden Partijen
- Aanwijzing collegelid in algemeen bestuur WSD

Het presidium agendeert de volgende besprekstukken voor de raadsvergadering van 26 mei:

- Protocol geheimhouding Gemeente Oirschot 2026
- 1e wijziging bomenverordening Oirschot 2010
- Herstelbesluit bestemmingsplan Stapakker / Oude Grintweg 59a te Oirschot

7

Oirschots Weekjournaal

Besproken:

Meerdere partijen hebben de ervaring dat niet al hun aangeleverde artikelen/kopij/publicaties gepubliceerd zijn in Oirschots Weekjournaal tijdens de campagneperiode. Ook zijn er wisselende ervaringen met kosten die in rekening gebracht worden voor artikelen die een verkiezingskarakter hebben.

De griffier geeft aan dat er aan het einde van het jaar met Oirschots Weekjournaal wordt gesproken over een nieuw contract voor de gemeentepagina. Er bestaat ambtelijk en bestuurlijk twijfel of een bepaling over kopij/artikelen van politieke partijen wel thuishoort in het contract tussen gemeente en uitgever van het Weekjournaal. De leden van het presidium delen deze twijfel, maar zouden het wel op prijs stellen als de mogelijkheid blijft bestaan om artikelen in het Weekjournaal te plaatsen.

8

Evaluatie verkiezingen

Besproken:

- Er is geen duidelijke overeenstemming over de wensen ten aanzien van de verruiming van de APV voor het plakken van campagnemateriaal. Het presidium neemt nu geen definitief standpunt in. Het is wel een onderwerp waarover met Best een gesprek nodig is, omdat het regime daar veel strikter is;
- Het presidium is positief over de ondersteuning van de griffie tijdens het verkiezingsproces en kijkt tevreden terug op de debatavond en uitslagenavond;
- Het presidium ziet een overzicht met relevante data als belangrijk verbeterpunt;
- De communicatie over Kieskompas en Stemwijzer op de gemeentelijke website kon beter;
- Formatiedebat op 21 april had voor enkelen openbaar moeten zijn.

9

Terugblik diverse overleggen

Raadsvergadering 10 maart

John Vervoort kijkt niet met tevredenheid terug op de bespreking van de Motie 'Oirschot, zorg voor je inwoners'. Er was teveel tijdsdruk en de voorzitter stuurde teveel op tijdige afronding, te weinig op kwaliteit van het debat. **Fons Peeters** deelt deze teleurstelling. **De voorzitter** brengt in dat de raad ook naar zichzelf moet kijken. De afspraak was gemaakt geen andere, nieuwe zaken in te brengen voor de agenda, maar er kwamen toch meerdere moties vreemd.

Conclusie van het gesprek: meerdere zaken zijn niet goed gegaan. Het is beter hier vooraf ruimer over na te denken.

10

Diverse overzichten

Moties 149 en 151 zijn identiek. Een van beide wordt verwijderd/afgedaan.

11

Rondvraag en sluiting

Besproken:

John Vervoort vraagt aandacht voor tijdige aanlevering van stukken t.b.v. de agenda. **De griffier** geeft aan dat stukken in principe op donderdag worden gepubliceerd, maar dat de griffie afhankelijk is van aanlevering door de organisatie. Zijn stukken te laat dan kan het presidium besluiten om een voorstel niet te agenderen.

John Vervoort: iBABS wordt als instabiel ervaren. Sessies worden onverwacht afgebroken en aangemaakte groepen om notities te delen zijn dan weer wel, dan weer niet beschikbaar. Kan hiernaar onderzoek gedaan worden? **De griffier** neemt hierover contact op met de leverancier.

Actiepunten presidium (doorgehaald is afgewerkt)

Nr	Datum	Actiepunt	Actie door	Afgerond voor
61.	20-05-2025	Verbeteren leesbaarheid overzichten Themapagina's	Griffier	03-02-2026
65.	02-09-2025	Opzet sessie 'monitoring woningbouw' (12-05-2026) bespreken in presidium	Griffier	06-05-2026

Actiepunten presidium (doorgehaald is afgewerkt)

74.	18-11-2025	'Vraag en antwoordsessie' over begroting opnemen in de planning voor 2026 à bespreken in presidium mei/juni	Presidium	01-07-2026
77.	03-02-2026	Beantwoorden vraag: is het mogelijk om vanuit het frictiebudget van de herindeling een vergoeding aan partijen te geven voor de extra verkiezingen in november 2027?	Griffier	01-03-2026
78.	03-02-2026	Plan van aanpak quick wins en grotere verbetering inrichting raadszaal	Burgemeester en griffier	01-03-2026

Deze besluitenlijst is vastgesteld in de vergadering van het presidium op 2 juni 2026



Mark van Oosterwijk
Griffier



Judith Keijzers-Verschelling
Voorzitter